
     Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 27 v Krivej  zvolaného v zmysle zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení, konaného dňa 10.6.2010 o 18.00 hod. v kancelárii starostu obce. 

             

Celkový počet poslancov OZ  7 

Počet prítomných poslancov   6 

Prítomní: Peter Dţubek   starosta obce 

Ing. Juraj Habovštiak  zástupca starostu 

Mária Danielová 

Jozef Kravský    Vilma Baláţová   

  Tibor Stanček,   Libor Kubala,   

Ospravedlnený: Jozef Kubala, poslanec OZ, 

Ďalší prítomní: Grilusová Monika, hl. kontrolór obce, 

Havrilová Rozália, ekonómka obce, 

Rodičia detí MŠ: Richard Suchánek, Michal Gavlas, Renáta Lofajová, 

Zuzana Janotová, Kristína Puková,  Jozef Kravský, Stanislava  

Kratoňová.   

 

K bodu 1 – Otvorenie: 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Krivej otvoril a viedol starosta obce Peter Dţubek. 

V úvode privítal prítomných poslancov OZ a konštatoval, ţe z celkového počtu 7 poslancov je 

prítomných 6 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina, na základe čoho je obecné 

zastupiteľstvo uznášania schopné. Za overovateľov zápisnice určil poslancov: Ing. Juraj 

Habovštiak a Tibor Stanček.   Písaním zápisnice poveril ekonómku p. Rozáliu Havrilovú.  

Po tomto  oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Do programu bol zaradený nový 

bod – MŠ prihlášky detí. a dal návrh na jeho schválenie.  Doplnený program zasadnutia bol 

jednomyseľne schválený. 

P r o g r a m   zasadnutia :   

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrola plnenia uznesení, 

3. Záverečný účet Obce Krivá za rok 2009,  

4. Podmienky prijatia detí do MŠ, 

5. Rôzne, 

6. Diskusia. 

7. Schválenie uznesenia. 

8. Záver. 

 

K bodu 2 – Kontrola plnenia uznesení: 

Starosta konštatoval: Úloha informovať občanov formou letáka o triedení odpadov sa 

prekladá na budúce zasadnutie OZ. 

Stanislavovi Janotovi bolo zaslané upozornenie na prašnosť a znečisťovanie ţivotného 

prostredia susedov, aby nepokračoval v činnosti na prenajatom pozemku rod. domu Jána 

Schellinga. Uznesenie bolo splnené. 

 

K bodu 3 – Záverečný účet obce Krivá za rok 2009 : 

Záverečný účet obce Krivá za rok 2009 bol zaslaný poslancom na preštudovanie spolu 

s pozvánkou na zasadnutie OZ. Starosta prečítal správu o preverení súladu hospodárenia   

obce Krivá so zákonom č. 583/2004 Z.z. pre Obecné zastupiteľstvo obce Krivá, ktorú 

predloţila po previerke Ing. Franeková, audítorka. Pri previerke neboli zistené ţiadne 



skutočnosti, ktoré by neposkytli verný a objektívny pohľad na hospodárenie obce za rok 2009 

a neboli by v súlade s vyššie uvedeným zákonom.  

K záverečnému účtu predloţila odborné stanovisko hlavná kontrolórka obce p. Grilusová, 

o ktorom informovala poslancov OZ. 

K záverečnému účtu poslanci nemali ţiadne pripomienky, preto starosta obce dal o návrhu 

hlasovať. Hlasovanie bolo takto: 
Počet poslancov OZ  7 

Prítomných poslancov  6  

Za predloţený návrh hlasovalo 5  

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdrţal sa hlasovania  1 

Hlasovania sa zdrţala poslankyňa Vilma Baláţová. 

Starosta obce konštatoval, ţe Záverečný účet obce Krivá za rok 2010 bol schválený. 

 

K bodu 4 – Materská škola – podmienky prijatia detí do MŠ: 

Na zasadnutí OZ sa zúčastnili niektorí rodičia, ktorí podali prihlášku detí do MŠ na školský 

rok 2010/2011. Rodičia informovali, ţe niektorí ešte nedostali rozhodnutie o prijatí dieťaťa do 

MŠ. Ďalej rodičia ţiadali, aby bola v MŠ vytvorená ďalšia trieda a prijatá nová učiteľka 

v MŠ. Takto by neboli spoločne  v MŠ deti do 3 rokov s 5-ročnými deťmi. 

K tomu starosta informoval prítomných poslancov a zástupcov rodičov detí v MŠ 

o podmienkach prijímanie detí do MŠ. 

Najvyšší počet detí v triede pre 3-4 ročné deti je 20 detí, pre 4-5 ročné deti je 21 detí v triede. 

Dieťa po dovŕšení dvoch rokov veku môţe byť prijaté do MŠ, ak sú vytvorené vhodné 

materiálne, personálne a iné potrebné podmienky. Opačný postup by bol v rozpore 

s rozpočtovými pravidlami. 

Termín na odovzdanie prihlášok bol 31.3.2010, štyria rodičia odovzdali prihlášky po termíne 

a to dňa  26.4.2010.  

Celkom máme prihlásených 19 detí od 3 do 6 rokov, z toho dve deti nemajú trvalý pobyt 

v obci. Jedno dieťa bude mať 3 roky v októbri, jedno v novembri a jedno v decembri 2010.  

Ďalšie dve deti budú mať 3 roky v marci 2011. 

Obec Krivá môţe bez problémov prijať všetky 3-ročné deti, spolu 19 (v prípade, ţe si matka 

s 2 deťmi zmení TP do obce).  

Na dva resp. tri mesiace (do dovŕšenia 3 rokov) môţu byť prijaté aj dve 2-ročné deti s tým, ţe 

obec bude ţiadať výnimku na počet detí v triede (zvýšenie o 2 deti).    

Zástupcovia rodičov navrhovali, aby sa v MŠ otvorili 2 triedy. Spoločne sa dohodlo, ţe ďalšie 

stretnutie poslancov a rodičov bude na obecnom úrade 24. 6.2010.    

 

K bodu 5 – R ô z n e: 

Starosta:  

Problémy s povodňou sme sa snaţili vyriešiť, bolo zastavené vyliatie Oravy na ihrisko a na 

voľné pole vedľa dediny Mechanizmy poskytla firma Marstav a Peter Pazúrik.  

Stretnutie ZPS dňa 27.5.2010, kde boli členovia informovaní okrem iného o príspevku vo 

výške 1525 € na sociálnu sluţbu v obci. Finančné prostriedky vyuţijeme na nákup 

zdravotných pomôcok /hygienické stoličky, hrazdy na dvíhanie, tlakomera a pod./ Tieto 

pomôcky sa budú nemocným v obci poţičiavať na potrebnú dobu.  Občania ZPS majú 

moţnosť navštíviť zariadenie v Oraviciach ako rekondičný pobyt za prijateľnú cenu,  dopravu 

zabezpečí obec. 

OVS D.Kubín poslala upozornenie na havarijný stav našej ČOV. Ţiadajú, aby sa obec 

podieľala na financovaní údrţby kanalizácie a ČOV.  

Plemenárske sluţby SR zmenili sídlo vysunutého pracoviska a to: Medvedzie 132, Tvrdošín 

v budove Úradu práce sociálnych vecí a rodiny.  



Ing. Jantoľák Miroslav – ţiadosť o umiestnenie reklamných zariadení -  bilboardov v k.ú. 

Krivá. Umiestnenie navrhuje z oboch strán vstupu do obce po pravej strane. Poslanci 

s umiestnením nesúhlasia. Hlasovanie: za umiestnenie 0 poslancov, proti umiestneniu 5 

poslancov, zdrţal sa 1 poslanec /Jozef Kravský/. 

OR PZ D.Kubín  zaslalo upozornenie na umiestnenie reklám v obci. Obec zaslala vyjadrenie, 

ţe stavebné povolenie nemajú len dve reklamné zariadenia, ktorých vlastníkov vyzve obec na 

dodatočné vybavenie si stavebného povolenia. 

Obvodný úrad D.Kubín, odbor CO zaslal rozhodnutie, ţe ruší povinnosť vytvoriť jednotky 

civilnej ochrany pre potreby obce Krivá. 

ZŠ s MŠ  Dlhá nad Oravou ţiada o poskytnutie finančného príspevku na ţalúzie. Poslanci 

s príspevkom nesúhlasia, obec Krivá má podobný problém – zabezpečiť finančné prostriedky 

na zakúpenie ţalúzií na budove ZŠ v Krivej, kde budú v júli osadené nové okná.  

Občianske zdruţenie „Priaznivcov Pustého hradu Zvolen“ ţiada spoluprácu pri organizovaní 

športovo-propagačného podujatia - cyklojazda dňa 18.6.2010. 

MŠ SR Bratislava zaslalo rozhodnutie: vyradenie zo siete škôl k 30.6.2010 Základná škola 

s materskou školou Krivá, Školský klub detí a Školská jedáleň. Zároveň zaslalo rozhodnutie: 

zaradenie do siete škôl od 1.7.2010 Základná škola Krivá, Materská škola, Školský klub detí 

a Školská jedáleň.  

Okná v ZŠ budú osadené v mesiaci  júl 2010. 

Predaj pozemku – za rod. domom Vilma Baláţová: na zverejnenie predaja sa nikto  

neprihlásil. Dokumentácia /znalecký odhad/ sa môţe zaloţiť alebo predĺţiť termín podania.  

Poslanci navrhujú dokumentáciu zaloţiť, preto bude dokumentácia znaleckého odhadu na 

cenu týchto pozemkov zaloţená na obecnom úrade. 

Janota Stanislav – odvolanie proti rozhodnutie obecného zastupiteľstva. 

Prejednanie  sťaţnosť na nerešpektovanie upozornenia Stanislava Janotu. 

Poslanci zaujali stanovisko: poslanci osobne navštívia p. Janotu s tým, ţe ak sa situácia 

v pílení nezmení, budú na súčasný stav  upozornené príslušné inštitúcie. 

Po diskusii dospeli poslanci k záveru: predvolať na prejednanie sťaţnosti p. Stanislava Janotu 

na obecný úrad v pondelok 14.6.2010.  

EE dali podmienky : zastavací plán spracovaný geodetom „Pod Barinami“.    

Predaj pozemku: Ţilíková ţiada predaj pozemku za r.domom č. 80. Poslanci rozhodli, ţe sa dá 

vypracovať znalecký odhad na E-pozemky vo vlastníctve obce, nachádzajúce sa za rodinnými 

domami 79 aţ 85 za účelom ich odpredaja.  

Bola spracovaná štúdia „Úprava námestia a priľahlých plôch“. Pre ţiadosť o stavebné 

povolenie je potrebné vypracovať projekt. Poslanci s vypracovaním projektu súhlasia.   

 

K bodu 6 – D i s k u s i a : 

Tokarčík Jozef 

Cesta R3 -  nedali sme súhlas po trase, ktorá zaberá dobrú ornú pôdu. 

Verejnoprospešné stavby – je vydané stavebné povolenie na ďalšiu etapu prestavby 

vodovodu. Na Skalicovom vŕšku je kanalizácia a voda. Treba poţiadať o financie na 

dobudovanie rozvodu plynu. 

Starosta: na vodu sú projekty a voda je skolaudovaná. Vodári urobia vytýčenie trasy. Projekt 

na EE je vyhotovený a do konca roka by sa mala realizovať stavba pracovníkmi SSE. 

V súčasnosti sa prevádza zameranie domov v teréne. Najprv sa musí urobiť stav. povolenie na 

EE a potom si stavebníci môţu pripravovať stavebné povolenie na rodinné domy. 

Výkup pozemkov pod miestnu komunikáciu na IBV Skalický vŕšok sa prevádza a bude 

pokračovať ďalej.  

Tibor Stanček upozornil na stav, ţe ťaţké vozidlá vyuţívajú na prechod „v krivom“ novú 

cestu IBV Záholičie II., ktorá nebola stavaná a plánovaná na takúto ťaţký techniku. 



Doporučil osadiť dve značky „prejazd zakázaný“ pre ťaţké vozidlá.  

Kravský Jozef – pokračovať pri vyčistení brehov potoka. 

Danielová – ţelezničná stanica je stále zavretá. 

Starosta: obec poţiada ZŠR o súhlas na osadenie prístreška ako čakárne na pozemku pri 

ţeleznici. Prístrešok potom obec zabezpečí z vlastných nákladov.  

Baláţová – na kaplnke P.M.Fatimskej odpaduje farba. Prečo nemajú vysporiadaný pozemok 

Matisovci.  

Starosta: pozemok je vo vlastníctve súkromníkov a obec nemá moţnosť týchto vlastníkov 

ovplyvniť.  Odpady – bandasky pri Gabčíkove horeli. Zistiť, kto to urobil.  

Prečo nie sú zamestnanci na verejných prácach, nepokračuje sa na cintoríne pri stavbe 

chodníka po ľavej strane. Vchod do KD sa rozpadá. Opony v KD sú poškodené, steny 

zaprášené. Prečo ohradil pozemok Janík Patrik pred domom. 

Pri oslovení nezamestnaných v hmotnej núdzi nebol záujem s podmienkami, ktoré určuje úrad 

práce. Na cintoríne sa buduje hlavný chodník aj s osadením hlavného kríţa. Po tomto sa bude 

pokračovať v stavbe vedľajších chodníkov. Vchod do kultúrneho domu sa plánuje v časovom 

priestore, kedy nebudú slávnostné akcie v kultúrnom dome. Predpoklad je po 7. júli 2010. 

Priestranstvo pred rodinným domom Patrika Janíka aţ po budovu PZ je v jeho osobnom 

vlastníctve.  

Ing. Habovštiak Juraj – lavičky pri MK ku Fatimskej by bolo dobre osadiť. 

Nátery zastávok a oplotenie potoka z oboch strán. Najprv obec vyrovná poškodené ţelezné 

zábradlie a v priebehu školských prázdnin dá vykonať nátery oplotenia a konštrukcie 

zastávok. Plech na zastávkach bude vymenený.  

 

K bodu 8 – U z n e s e n i e : 

Ekonómka obce prečítala návrh na uznesenie a nakoľko k návrhu neboli ţiadne pripomienky 

ani doplňujúce návrhy, starosta obce nechal o uznesení hlasovať. Za návrh uznesenia 

hlasovali všetci prítomní poslanci a to nasledovne:     

Počet poslancov OZ   7 

Prítomných poslancov  6 

Za predloţený návrh hlasovalo 6  

Proti návrhu hlasovalo  0 

Zdrţal sa hlasovania   0 

Starosta obce konštatoval, ţe uznesenie OZ č. 27  bolo jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 10 – Záver : 

V závere sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a  zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

        Peter   D ţ u b e k 

           starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Juraj Habovštiak 

Tibor Stanček 

 

 

                                       U Z N E S E N I E 



zo zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 27,  ktoré sa konalo dňa  10.6.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krivej: 

 

 

I.  B e r i e    n a      v e d o m i e : 

 

a/ Informáciu o plnení uznesenia zo zasadnutia OZ č. 26 

 b/ Správu hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2009. 

 c/   Správu audítora o preverení súladu hospodárenia so zákonom č. 583/2004 Z.z.  

  za rok 2009.  

 d/ Informáciu o vyradení a zaradení školy ZŠ, MŠ, ŠKD a ŠJ k 1.7.2010.  

 

 

II.   S c h v a ľ u j e : 

 

a/ Záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Krivá za rok 2009 bez výhrad. 

b/ Pouţitie prebytku v sume 25283 €, zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3  

  písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej  

  samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  

  predpisov na: 

- tvorba rezervného fondu 

c/ Vypracovanie znaleckého odhadu ceny pozemkov vo vlastníctve obce za  

 rodinnými domami súp. číslo 79 aţ 85.  

 

 

III. U k l a d á : 

 

a/ Upozorniť Agrodruţstvo, PSBU a Drevodom a pod. na prejazd po novej  

komunikácii IBV Záholičie II. Cesta nebola stavaná na zaťaţenie ťaţkých 

nákladných vozidiel a traktorov. 

 b/ Zabezpečiť stretnutie rodičov MŠ a poslancov za účelom prejednania  

prijímanie detí do MŠ na šk.rok 2010/2011 dňa  24.6.2010. 

 c/ Zvolať stretnutie Stanislav Janota a poslanci dňa 14.6.2010 za účelom riešenia  

  sťaţnosti Janota Stanislav a Lofajová Marta. 

 d/ Zverejniť zákaz znečistenia miestnej komunikácie smerom ku Fatimskej  

  komunálnym odpadom a skládkami materiálu. 

 

 

V. S ú h l a s í : 

 

 a/ S vypracovaním projektovej dokumentácie k  stavebnému povoleniu na                                                              

                        „Úpravu námestia a priľahlých plôch Krivá.“ 

            b/        S vypracovaním zastavacieho plánu v lokalite „Pod Barinami.“   

 

 

IV. N e s ú h l a s í : 

 

a/ S umiestnením reklamných bilboardov – Ing. Jantoľák Miroslav, Zuberec. 

 



 

    strana 2. 

 

 

VI. N a v r h u je : 

  

a/ Prejednať moţnosť osadenia lavičiek na zastávke ŢSR a prístreška pri  

  zastávke resp. závetrie na budovu. 

 

 

 
Hlasovanie o prijatí uznesenia: 

Počet  poslancov OZ  7 poslancov OZ 

Prítomných             6 poslancov OZ 

Za prijaté uznesenie  6 poslancov OZ 

Proti prijatiu uznesenia  0 poslancov OZ 

Zdrţal sa hlasovania  0 poslancov OZ 

 

 

  

               Peter   D ţ u b e k 

        starosta obce  

 

 

Overovatelia:  

Ing. Juraj Habovštiak 

Tibor Stanček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


